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URBROJ: 2170-1-03-00-23-18 
Rijeka, 19.10.2023. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 6 SJEDNICE VMO DRAGA 

 
6. sjednica VMO Draga održana je 19.10.2023. s početkom u 16,15 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Silvija Pavleković, član VMO 

 Ivona Valinčić, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 5 sjednice VMO Draga: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 
području Mjesnog odbora za 2024. – očitovanje na odgovor Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav 

2. Dogovor oko realizacije planiranog programa – Doček Sv. Nikole 
3. Informacija o održanom sastanku u prostorijama KD Autotroleja 
4. Zahtjevi mještana  
5. Komunalna problematika 
6. Razno 
 

 
 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
Predsjednik VMO upoznaje članove Vijeća da je Odsjek zajedničke komunalne djelatnosti na 
temelju dostavljenih materijala Vijeća, dao tabelu u kojoj su prikazani svi prijedlozi VMO istim 
redoslijedom kako su navedeni od strane VMO gdje je uz svaku svaku upisana procjena 
iznosa sredstava potrebnih za realizaciju ili objašnjenje zbog kojeg prijedlog VMO ne može 
biti uvršten. Od VMO se traži da utvrdi ostaje li kod ranije danog rasporeda prioriteta. 
Nakon što su članovi Vijeća upoznati s upisanim procjenama iznosa sredstava potrebnih za 
realizaciju svakog od prijedloženog prioriteta kao i s objašnjenjem zbog kojeg neki od 
prijedloga VMO ne mogu biti uvršteni donesen je sljedeći  
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno je usvojilo redoslijed prioriteta u održavanju objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području Mjesnog odbora Draga za 2024. godinu, u iznosu od 
62.460,00 eura koji glasi: 

 Sanacija kolnika u Ulici Tomasići kod kućnih brojeva 26 i 27 – u nadležnosti R+ – procjena 
radova iznosi: 11.200,00 eura 

 Elaborar uvođenja zabrane zaustavljanja i parkiranja u ulici Brig između kućnih brojeva 41 
i 62 – u nadležnosti SP – procjena radova iznosi: 400,00 eura 

 Realizacija uvođenja zabrane zaustavljanja i parkiranja u ulici Brig između kućnih brojeva 
41 i 62 – u nadležnosti SP – procjena radova umanjena je u dogovoru s A. Benčan iz 
Rijeka Plusa: 760,00 eura  

 Sanacija kolnika u ulici Pod Ohrušvom od kućnog broja 4 do kućnog broja 14 – u 
nadležnosti R+ – procjena radova iznosi: 22.100,00 kn 

 Sanacija kolnika u ulici Orlići od kućnog broja 25 do kućnog broja 33 - u nadležnosti R+ – 
procjena radova iznosi: 15.100,00 eura 

 Asfaltiranje dijela kolnika u ulici Tijani sjeverno od kućnog broja 64 - u nadležnosti R+ – 
procjena radova iznosi: 3.400,00 eura 

 Sanacija kolnika u Ulici Tomasići kod kućnog broja 1- u nadležnosti R+ – procjena radova 
iznosi: 5.000,00 eura 

 Stavka naknadno dodana u dogovoru s I. Šimatovićem - Postava kamere u ulici Brig južno 
od kućnog broja 45 - u nadležnosti ZKD – procjena radova iznosi: 4.500,00 eura 

 
 
AD 2 
U svezi planiranja programa Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se za pripremu poklon 
paketa obuhvate djeca predškolskog uzrasta od godine dana starosti koja žive u Dragi. 
Pripremiti će se obavijesti roditeljima djece predškolskog uzrasta sa područja MO Draga 
(godišta: 2022.,2021.,2020.,2019.,2018.,2017.) da izvrše prijavu djeteta u tajništvu MO ili 
mailom, kako bi se prema obavljenim predbilježbama mogli pripremiti poklon paketi. Rok za 
prijavu je do 17.11.2023. Poklon dobivaju djeca za koju će biti izvršena prijava do navedenog 
roka. Nakon navedenog roka prijave roditelja se neće uvažiti iz razloga što prema 
pripremljenom broju prijavljene djece definira se vrijednost paketa uzeći u obzir iznos s kojim 
Vijeće raspolaže. Stoga nakon izvršenog roka prijave kontaktirati će s trgovačkom 
predstavnicom za nabavku igračaka i izvršiti narudžba igračaka i slatkiša.  
Kako bi se definirao točan datum provedbe programa kontaktirati će se i izviditi mogućnost 
nastupa Klaunice iz Udruge Karmelino kako bi se osigurala zabava i animacija djece te 
dolazak Sv. Nikole koji bi djeci podijelio poklone. 
Zaključak: 
VMO Draga jednoglasno se je složilo s navedenim, te trošak za realizaciju ovog programa 
biti će prema odobrenim financijskim sredstvima koji su navedeni kroz planirani program. 
 
 
AD 3 
Predsjednik je upoznao članove Vijeća da je dana 16. listopada 2023.g. održan sastanak u 
prostorijama KD Autotroleja. Tema sastanka je bio u svezi ukinute gradske linije 9. Sastanku 
su prisustvovali: Kristina Prijić, ekspert za odnose s javnošću Ured direktora, Marin Rajčić, 
rukovoditelj Službe prometa, Nino Paškvan, tehnolog prometa, Zoran Đekanović, tehnolog 
prometa, Dragica Fadljević, voditeljica Odsjeka za mjesnu samoupravu, Lorenzo Tommasi, 
predsjednik Vijeća MO Sv. Kuzam, Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika Vijeća MO Draga i 
Jasna Rendulić, tajnica MO Draga i Sv. Kuzam 
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Predsjednik je upoznao da su se nadležni iz Autotroleja osvrnuli na temu zbog koje je Vijeće 
MO Draga i Sv. Kuzam zatražilo sastanak. Odgovor Autotroleja na postavljene upite bio je 
negativan ili ga nije ni bilo, a jedan od bitnih razloga po kome je Autotrolej dao negativan 
odgovor je u pomanjkanju vozača. Konstatacija je da Autotrolej ima saznanja o željama i 
potrebama mještana ne samo za Dragu i Sv. Kuzam nego i za ostale korisnike, međutim 
manevarski prostor je skučen, jer je problem što je vozača na linijama smanjeno a što je 
ispod minimuma da bi se udovoljilo svim potrebama i željama korisnika. 
Predstavnici Mjesnih odbora prisutni na dogovoru ukratko su upoznali predstavnike KD 
Autotroleja s problemima s kojima se susreću sumještani koji su prisiljeni koristiti javni 
prijevoz prigradskih linija 25 i 26 a nakon ukidanja gradske linije br. 9. Ujedno su podsjetili 
predstavnike Autotroleja na dosad učinjeno od strane Vijeća MO Draga i Sv. Kuzam te 
dobivenim odgovorom nakon pune dvije godine i dvije požurnice voditeljice Odsjeka za 
mjesnu samoupravu nisu ispunili očekivanja mještana gdje između ostalog se spominje od 
strane Odjela gradske uprave za komunalni sustav, Direkcije plana, razvoja i gradnje da 
linijom br. 9 su se uglavnom koristili putnici Bakra što smatraju netočnim jer su ukinutu liniju 
svakodnevno koristili mještani Sv. Kuzma i Drage, stanovnici Grada Rijeke. Predstavnici 
Autotroleja između ostalih razloga ukidanje gradske linije br.9 spomenuli su kao gore 
navedeno nedostatak broja vozača. U zamjenu za ukinutu liniju predlažu mogućnost 
nadopune postojećeg voznog reda linije 25 i 26 u jutarnjem terminu. 
Nadalje je postavljen upit i u svezi mještana naselja Baraći kojima je ukinuto autobusno 
stajalište koje je bilo u 1 zoni, pa sada mještani Barača imaju polazak s autobusne stanice 
koja je uvrštena u 2 zonu, te izrađuju skuplje karte (nadoplaćuju svoje autobusne karte) za 
zonu 2. 
Predstavnici Autotroleja pojasnili su da se svi vozni redovi prilagođavaju i sastavljaju po 
prioritetima ponajprije za potrebe prijevoza školske djece i radnih ljudi koji idu na posao, pa 
nadalje prema ostalim prioritetima. Što se tiče sadašnjeg voznog reda linije 25 i 26 i 
zatraženog od strane MO, slažu se da se izvidi postoji li mogućnost dodavanje dodatne 
potrebne linije.  
Na sastanku je donesen sljedeći zaključak: 
Pogledati će se između dosadašnjih polazaka od Delte do Sv. Kuzma od 8 do 12 sati i 
obrnuto (s time da su do 8 sati zauzeti svi kapaciteti prigradske linije 25 i 26) kako bi se 
nastojalo uzeti u obzir za dodavanje dodatne linije.  
Po postavljenom upitu korištenja II zone javnog gradskog prijevoza mještana naselja Barači, 
Vijeće MO Sv. Kuzam će dostaviti ortofoto kartu s prikazom kućnih brojeva mještana Sv. 
Kuzma koji administrativno pripadaju Gradu Rijeci. A KD Autotrolej će dostaviti odgovor i na 
ovo pitanje. 
Nakon navedenog sastanka stiglo je očitovanje Autotroleja u kojem obaviještavaju kako je 
napravljen prijedlog novog voznog reda s dodatnim polascima te da će biti dostavljen nakon 
što se napravi i prijedlog rebalansa Plana poslovanja obzirom da je riječ o novim kilometrima 
te povećanju subvencije. 
Zaključak: 
VMO Draga primilo na znanje 
 
 
AD 4 
- Vijeću se obratio mještanin iz naselja Tijani kbr.3 u svezi učestalog puknuća vodovodnih 
cijevi u ulici Tijani od kućnog broja 3 pa nadalje. Napominje da već duže vrijeme dolazi do 
puknuća vodovodnih cijevi ispod ceste što svaki puta zahtijeva radove na cesti uz regulaciju 
prometa semaforima. Problem u svemu tome je što do puknuća redovito dolazi na istim 
mjestima odnosno isto se mjesto kopa i popravlja dva puta. Kada se sve zbroji, već duže 
vrijeme, barem jednom tjedno se kopa u ulici Tijani između kućnog broj 3 i kućnog broja 8. 
Kada se sanira jedno mjesto pukne cijev na drugom mjestu i tako u nedogled. Dakle, imati 
radnike, radne strojeve i kolonu automobila na semforu ispred prozora i dvorišta svaki 
tjedan već duže vrijeme postaje u najmanju ruku frustrirajuće i naporno. Traži se da Vijeće 
mjesnog odbora Draga razmotri navedenu problematiku te nađe rješenje za istu. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da se zahtjev mještana uputi KD Vodovodu i 
kanalizaciji. 
- Vijeću se obratila mještanka iz naselja Pod ohrušvom kbr. 15/1., te zatražila da se 
provjeri da li je moguće izmještanje plakata koji se nalazi u blizini. Prostor oko njega se 
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koristi kao parkiralište koji mještani sami kose i održavaju, a uslijed kiša i vjetra dogodi se 
da sa oglasnog panoa otpadaju dijelovi. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da se zahtjev mještanke uputi Odsjeku zajedničke 
komunale djelatnosti te će se obavijestiti da s predmetnog panoa prilikom vjetra i kiše 
otpadaju dijelovi što predstavlja opasnost za prolaznike, djecu koji tuda prolaze. Zatražiti će 
se da se sagleda mogućnost njegovog uklanjanja ili premještaja. 
 
- Sukladno usvojenim komunalnim prioritetima Mjesnog odbora Draga za 2023. ugovorni 
izvođač Rijeka Plusa izvršio je postavu prometnog ogledala u Ulici Pod Ohrušvom 
sjeveroistočno od kućnog broja 9/5 nasuprot volte kod izlaza iz Ulice Gušć. 
Vijeću se obratio mještanin iz naselja Gušć, te ukazao da uz postavljeno gledalo postoji 
potreba da se i s druge stane postavi još jedno prometno ogledalo kako bi se cvjelokupno 
obuhvatila preglednost prolaza za vozila. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da se zatraži od Rijeka Plusa da se utvrde radovi koji se 
objektivno ne mogu realizirati a osigurani su iz sredstava komunalnih prioriteta Vijeća iz 
2022., te ako su dostatna da se preusmjere na postavu još jednog ogledala. 
 
- Komunalnom dežurstvu dostavljena je obavjest da su se mještani naselja Tijani obratili s 
negodovanjem da na glavnoj draškoj prometnici na početku naselja Tijani postoji prekop 
javne površine koji nakon izvođenja radova stoje nedovršeni, te su zatrpani pijeskom i 
kamenjem kojeg automobili raznose i nabacuju ispred ulaza u kuće i u fasadu, stoga je 
zatraženo da se što hitnije pristupi radovima asfaltiranja kolnika – prekopa na navedenim 
lokacijama. 
Dobivena je povratna informacija da je prosljeđena predmetna prijava nadležnoj službi KD 
Vodovodu i kanalizaciji s nalogom da se poprave predmetna oštećenja ukoliko se radi o 
njihovoj instalaciji. 
 
- Komunalnom dežurstvu dostavljeno je da se obratila mještanka iz ulice Brig kbr.13b s 
upitom o nadležnosti i postupanju u slučaju kad je susjedu vrt pun ambrozije, te ostali 
susjedi ne mogu sjediti vani u svojim dvorištima zbog prouzrokovanja zdravstvenih smetnji 
od navedenog. 
Dobivena je povratna informacija da je obavljen izvid komunalnog redara te je utvrđeno da 
se radi o privatnom zemljištu sa parkiralištem i raznim zelenilom. Vezano za navedeno 
nema osnove za postupanje komunalnog redarstva. Dobivena informacija prosljeđena je 
mještanki. 
 
- Predsjednik informira da se po pitanju dobivenog zahtjeva mještana iz naselja Pod 
Ohrušvom o stvaranju poplava na više mjesta u ulici Pod Ohrušvom, izvršen obilazak 
terena s rukovoditeljem Rijeka Plusa, te je dobivena informacija da postoji riješenje da se 
sve šahte spoje u jednu u blizini prostora bivše trgovine, ali da treba ispitati vlasništvo. 
 
 
AD 5 
- Komunalnom dežurstvu dostavljena je prijava da služba u čijoj je nadležnosti da se 
ukloni raslinje s betonskog elek. stupa koji se nalazi uz glavnu drašku prometnicu u blizini 
Orlići kbr.53 pristupi uklanjanju istog.  
Dobivena je povratna informacija da je HEP-u Elektra prosljeđena predmena prijava za 
uklanjanje raslinja s betonskog električnog stupa koja je u njihovom vlasništvu. 
- Komunalnom dežurstvu dostavljena je požurnica iz razloga što nije dobiven odgovor na 
prijavljeno a stanje na terenu je sve gore i predstavlja opasnost za odvijanje prometa 
(prijavljeno još 02.06, da na glavnoj draškoj prometnici nepoželjna vegetacija i grane stabla 
idu na javnu površinu i ometaju sigurno odvijanje prometa, pa je zatraženo postupanje po 
navedenom.) Jedna od lokacija koju je potrebno što prije riješiti je uz javnu prometnicu od 
Brig kbr.70 do crkvice Sv. Jakov, pa je zatraženo postupanje po navedenom. 
- Odsjeku zajedničke komunalne djelatnosti dostavljeno je da postoji potreba da se ukloni  
nepoželjna vegetacija na sjevernom i istočnom dijelu sportskog igrališta u Dragi koja raste 
kroz mrežu, te bi je trebalo pokositi metar iza ograde igrališta. 
Dobivena je povratna informacija da je prema prijavljenom izdan nalog.  
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- Odsjeku zajedničke komunalne djelatnosti dostavljeno je da je uočen odložen krupni 
otpad uz kontejnere za odlaganje smeća, pa je zatraženo da se isto ukloni kako bi se 
spriječilo daljnje skupljanje i stvaranje divljeg deponija.(Brig preko puta 57, Brig preko puta 
mrtvačnice, Brig prema naselju Pelinova Gora iznad brodokomercovog dućana) 
Dobivena je povratna informacija o izdanom nalogu te je isto i sanirano.  
- Odsjeku zajedničke komunalne djelatnosti dostavljeno je da je potrebno isprazniti 
košarice za otpatke koje se nalaze u parku ispod Hrvatskog doma Draga. 
- Rijeka Plusu dostavljena je prijava da se izvrši izvid i očiste začepljene šahte i postojeće 
linijske rešetke oborinskih voda kroz cijelu dionicu draške prometnice kao i sve koje su na 
nerazvrstanim cestama, stepeništu i putevima u Dragi. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
Prijedlog gosp. Ivana Pribanića i gđe. Silvije Pavleković je da se ponovo obavijesti KD 
Vodovod i kanalizacija o potrebi popravka prijavljenih šahti. - u ulici Tomasići kod kbr. 15 – 
uz šahtu asfalt ulegnut i puknut (izvršen izvid djelatnika VIK-a u svezi prijave lupanja šahte, 
te je dobivena informacija da je potrebno kompletno sve promijeniti i sanirati asfalt) 
- na početku ulice Brig kod kbr.71/5 tkz. Novo naselje – prva šahta je propala.  
Zaključak 
VMO Draga se jednoglasno složilo da će se KD Vodovodu i kanalizaciji dostaviti informacija 
o potrebi popravka navedenih oštećenih šahti. 
 

Predsjednik informira da je u svezi konkretnog rješavanja pitanja zemljišta na k.č. 979 k.o. 
Draga tkz. Okretišta u Gušću Vijeće MO u više navrata kontaktiralo tadašnju Direkciju za 
gospodarenje zemljištem, bili na sastanku u tadašnjoj Direkciji zajedničke komunalne 
djelatnosti, nadalje uputili dopis Upravnom odjelu za urbanizam, prostorno uređenje i 
graditeljstvo, te dobili odgovor da nije u njihovoj nadležnosti i uputili ponovo na Upravni 
odjel za komunalni sustav i promet, stoga se je Vijeće MO Draga obratilo s dopisom 
gradonačeniku. 
Zaključak 
VMO Draga se jednoglasno složilo. 
 
 
AD 6 

 Predsjednik daje informaciju da je 11. listopada održana u Gradskoj Vijećnici prezentacija 
rada i suradnje Vijeća mjesnih odbora i nadležnih službi u rješavanju komunalne 
problematike na području grada Rijeke. Na prezentaciji koju je organizirao Upravni odjel za 
poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu, Odsjek za mjesnu 
samoupravu u suradnji sa ostalim upravnim odjelima gradske uprave i službama pojedinih 
komunalnih i trgovačkih društava bio je nazočan predsjednik i zamjenik predsjednika Vijeća 
MO Draga. Cilj prezentacije je bio dati osnove informacije vijećima o radu i nadležnostima 
pojedinih službi, te ukazati na dobre stvari u dosadašnjem funkcioniranju, ali i osvrnuti se na 
kritične točke i potrebe sa mogućnošću predlaganja boljih i efikasnijih rješenja u otklanjanju 
problema, bilo da se radi o komunikaciji između VMO-a i nadležnih službi, odnosno u 
zajedničkom nastojanju rješavanja pitanja i potreba građana.  
Zaključak:  
VMO Draga primilo je na znanje. 
 

 Predsjednik podsjeća da je svim članovima Vijeća dostavljeno pismo gradonačelnika na 
temu Vijeća građana. U pismu je link na kojem se nalazi anketa pripremljena za Vijeće MO 
kroz koju Vijeće građana želi prije ankete koja će biti za građane dati priliku članovima  
Vijeća da kroz anketu daju neko svoje viđenje rada vijeća, suradnje sa građanima i 
gradskom upravom. Istu članovi Vijeća MO mogu ispuniti do 24. listopada 2023.  
Zaključak:  
VMO Draga primilo je na znanje. 
 

 Isto tako članovima Vijeća dostavljena je informacija i link o otvorenom (od 12. listopada 

do 11. studenog 2023.) savjetovanju s javnošću o nacrtu prijedloga Odluke o određivanju 
naknade za rad članova mjesnih odbora. Po završetku savjetovanja, biti će objavljeno 
Izvješće o provedenom savjetovanju. 
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Zaključak:  
VMO Draga je primilo na znanje. 
 

Prijedlog je predsjednika da se od slijedeće godine uvede dežurstvo jedan dan u tjednu po 
sat vremena kada bi po dogovoru jedan član Vijeća bio dežuran u prostoru Mjesnog odbora 
za mještane koji se žele obatiti članovima Vijeća s svojim primjedbama i prijedlozima. 
Zaključak:  
VMO Draga se složilo s prijedlogom. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od šest (6) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


